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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 13. maj 2009 
stillet følgende spørgsmål nr. 371 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 371:

”Ministeren bedes gøre rede for, hvordan det kan gå til, at der går over 1 år før en klage 
over en medarbejder i fødevarekontrollen for at drive en illegal fødevarevirksomhed
bliver færdigbehandlet, som omtalt i Søndagsavisen den 4. maj 2008.”

Svar:

Jeg har fået oplyst, at der ikke er gået over 1 år, før klagen i den omtalte sag blev 
behandlet.

Fødevareafdeling Rødovre modtog i april måned 2008 en anonym anmeldelse om, at en 
tilsynsførende drev ulovlig fødevarevirksomhed. Fødevareafdelingen gik straks i gang 
med at undersøge sagen. Kort tid efter måtte sagen henlægges, fordi visse oplysninger 
kunne tilbagevises, og den tilsynsførende afviste de øvrige påstande, som heller ikke på 
anden måde kunne dokumenteres. Da anmelderen var anonym, var det ikke muligt at få 
uddybet anmeldelsen. 
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